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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 18. JUNI 2024 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.00-18.15 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-23-553900 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Carina Kirkegaard Stæhr, Bente Wain, 
Birte Ahrensberg, Brian Bisgaard, Didde Minja Børling, 
Louise Nymark Junker, Dennis Winslow, Peter Lund, Louise 
Arndtsen, Ingelise Andersen, Mads Søborg, Emilie Dannef, 
Tobias Ourø Vestergaard, Gitte Dahl Hansen, Annette 
Gottlieb 
 

 

AFBUD: Ingelise Andersen  

MØDENR.: 10/2023-2024  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Bente Wain. 
 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Ingen bemærkninger. 
 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der har været afholdt elevrådsmøde. Der blev nævnt ønsker om blødere toiletpapir. Der blev diskuteret 
udeområder. Nogle klasser mener, at der er for meget opsyn med eleverne, hvor mange elever fx er utilfredse 
med, at de ikke må gå på murene og hente bolde på taget – alle sammen ting, som ikke kan imødegås, da det 
handler om sikkerhed. Eleverne kan i denne forbindelse opfordres til at kigge på regler, som er mulige at justere 
på alt efter ønske. 
 
Elevrådet blev også orienteret om den arbejdsgruppe, der starter op efter sommerferien, hvor repræsentanter fra 
skole og SFO (medarbejdere og elever) samt skolebestyrelsen, skal arbejde med anbefalingerne fra UVM om 
skærmbrug. 
 
 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

Skolepatruljen har været i Hansapark, og havde en dejlig tur. 
 
Sidste skoledag for 9. klasse gik godt – en rigtig god dag på alle måder. Stor ros til årgangsteamet for at 
strukturere dagen. Tilbagemeldingen fra eleverne fra 0. – 8. klasse er meget positive.  
 
Vi er kommet rigtig godt i mål med 8. klassernes valgfagsprøver (madkundskab og håndværk & design) med 
meget flotte resultater. Der afvikles afgangsprøver i 9. klasserne, som også går rigtig godt. 
 
Der er er fundet asbest i kælderen. Der, hvor der er fundet asbest i støvet, er rummet blevet forseglet. Det er 
undersøgt nøje, og skolen samarbejder med Center for By, Miljø og Klima for at få forseglet brud m.m.   
 
Mht. til Den Nationale Trivselsmåling: Vores status er, at vi har fastholdt niveauet på 3 af 4 områder.  
 
Der er udarbejdet en handleplansskabelon, som alle klasser skal benytte og i denne inddrage både styrker og 
udfordringer fra resultaterne, som der så skal arbejdes med. De fire fokusområder i målingen: Social trivsel, Faglig 
trivsel, Støtte og inspiration samt ro og orden skal være repræsenteret i handleplanen for den enkelte klasse.  
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Børne- og Skoleudvalget besluttede i efteråret. at skolebestyrelsen skal udarbejde et princip for inddragelse af 
eleverne i processen for trivsel samt kommunikation om dette til forældrene. Det tages op på førstkommende 
skolebestyrelsesmøde til august.  
 
Kommunens trivselsstrategi vedhæftes referatet. Den Nationale Trivselsmåling og bearbejdning af resultaterne er 
også drøftet i skolens MED-udvalg.  
 
Der har været en fyringsrunde blandt rengøringspersonalet grundet besparelser. Der effektiviseres bl.a. med nyt 
rengøringsudstyr. 
 
Første forslag til skemaer for det kommende skoleår er lagt ud til lærerne. 
 

4. Nyt fra SFO (O) 

Vores SFO Fællesskabsdag for hele kommunen var velbesøgt af mange, også politikere. Der blev delt is ud til 
børnene. Det var en rigtig god dag, og der er mod på, at dagen gentages. 
 
 

5. Møderække for skoleåret 2024/2025. Bilag 1 (B)  

Gennemgang af møderækken med første møde i august. Møderne er lagt, så de ligger nogenlunde efter Ingelises 
møder i Børne- og Skoleudvalget. 
 

6. Skemastruktur for skoleåret 2024/205. Bilag 2 (O)  

Skemastrukturen gennemgås. Den ligner lidt den fra sidste år. Der er skemalagt efter flest mulige ønsker. Der 
balanceres med, at de fleste lærere ikke har max. antal konfrontationstimer, men også har andre opgaver.  
 

7. Årshjul for 2024/2025. 

Årshjulet er under udarbejdelse og sendes ud med dagsordenen til første skolebestyrelsesmøde i august.   

8. Nyt fra Børne- og skoleudvalget (O) 

Punktet udgik. 
 

9. Eventuelt 

Vi har ikke råd til at spare på vores vedligeholdelse af Nordregårdsskolen. Der er brug for, at skolen ikke forfalder 
mere.  
 
Der er planer om, at den hvide mur rundt om skolen ordnes denne sommer. Dog ikke hele vejen rundt. Vi står 
også over for nyt varmeanlæg, et arbejde, der er i gang. 
 
Det er planen, at der i kommunalt regi kommer et kursus for nye bestyrelsesmedlemmer. 
 

10. Underskrivelse af referat 

11. Personsager (O) 
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